
Protokół Nr 38/18 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

 i Komisji Budżetu  

odbytego w dniu 17 kwietnia 2018 r. 
 

Posiedzenie komisji otworzył Pan Jan Szmuda – przewodniczący Komisji Infrastruktury 

i Ochrony Środowiska, który powitał radnych i zaproszonych gości.  

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Analiza funkcjonowania w gminie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminie.   

2. Analiza wydatków oświatowych przyjętych na 2018 rok.  

3. Sprawy bieżące i różne.  

  

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący 

poszczególnych komisji przystąpili do zatwierdzenia protokołów z ostatnich posiedzeń.  

W wyniku przeprowadzonych głosowań przewodniczący Szmuda poinformował, 

że protokoły z ostatnich posiedzeń poszczególnych komisji zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. 1 

Realizując pierwszy punkt dzisiejszego porządku obrad głos zabrała Pani Danuta Radzioch – 

przeciwnik UG, która poinformowała, że 99% mieszkańców zadeklarowało potrzebę odbioru 

z gospodarstwa domowego odpadów. Kontynuując Pani Radzioch oznajmiła, że gmina osiąga 

poziomy odzysku z odbieranych odpadów, a gdyby ich nie osiągała musiałaby płacić wysokie 

kary finansowe, dodała Pani Radzioch.  

W temacie odbioru odpadów głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu – Pan Sławomir 

Stępnik, który apelował o umieszczenie na bramie PSZOK – u tablicy informacyjnej dot. zasad 

funkcjonowania tego Punktu. 

W odpowiedzi na powyższe Pani Radzioch zapewniła, że takie informacje będą udostępnione 

mieszkańcom. Dodała, że od 2013 r. PSZOK obsługują pracownicy GZUK, którzy 

w wyznaczone dni 2 razy w tygodniu przyjmują od mieszkańców przywożone odpady. 

W odniesieniu do powyższego głos zabrał Pan Stępnik, który oznajmił, że obsługa PSZOK-u 

dezorganizuje pracę GZUK, gdyż pracownik odpowiedzialny za odbiór odpadów 

niejednokrotnie pracuje daleko od Widawy, a w przypadku dowozu odpadów do PSZOK musi 

zostawiać rozpoczętą pracę i jechać do Widawy, aby odebrać przywiezione odpady. Dodał, 

że zachodzi potrzeba zmiany regulaminu odbioru odpadów na Punkcie.  

W temacie glos zabrał również radny Morawski, który twierdził, że na PSZOK-u jest za mało 

pojemników. 

Kolejno Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska – Pan Jan Szmuda prosił 

o rozwiązanie problemu odbioru z gospodarstw rolnych dużych opon, których nie odbiera firma 

Eko Region.  

W odniesieniu do powyższego Pani Danuta Radzioch – pracownik Urzędu Gminy przekazała 

dane kontaktowe do firmy, która odbiera w/w opony.  

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad głos zabrała Pani Edyta Bulniak – Bąk – Kierownik ROS, która 

przedstawiła plany finansowe poszczególnych placówek oświatowych oraz stan wykonania 

na ostatni dzień I kwartału: 

- przedszkole – plan 1054123 zł, wykonanie 367427 zł, 

- szkoła podstawowa w Chociwiu wraz ze szkołą filialną w Ochlach – plan 2895710 zł, 

wykonanie 1006826 zł, 



- Zespół Szkół w Widawie – plan 3953247 zł, wykonanie 1388039 zł. W tym miejscu Pani 

Bulniak – Bąk poinformowała, że w kwocie wykonania zawiera się także koszt naprawy ściany 

sali gimnastycznej. 

Pozostając w temacie Pani Bulniak – Bąk oznajmiła, że duże koszty utrzymania generuje 

placówka filialna w Ochlach, bo z budżetu gminy trzeba zabezpieczać dodatkowo na jej 

utrzymanie ok. 600 tys. zł. Dodała, że w tej placówce uczy się ogólnie 43 uczniów, w tym 12 

w oddziale przedszkolnym. W toku dalszej wypowiedzi Pani kierownik ROS oznajmiła, że tylko 

Zespół Szkół w Widawie się samofinansuje.  

 

 

Ad. 3 

W tym punkcie obrad Przewodniczący Szmuda apelował o umieszczenie przy wjeździe 

do Wielkiej Wsi B znaku drogowego „Uwaga zwierzęta domowe” i znaku ograniczającego 

prędkość na terenie miejscowości do 40 km/h. 

Z kolei radny Barwaśny wnioskował o umieszczenie przy wjeździe do miejscowości Chrusty 

znaku informującego, że jest to teren zabudowany wraz z ograniczeniem prędkości do 40 km/h 

oraz znaku zakazującego korzystanie z tej drogi dla samochodów ciężarowych, których tonaż 

przekracza 12 ton.  

Kolejno radna Drabent  prosiła o uzupełnienie dziur kruszywem na placu przy ośrodku zdrowia 

w Brzykowie, a także zlikwidowanie zakrzaczeń.  

Następnie Pan Wójt przybliżył zakres prac wykonanych w nowo budowanym przedszkolu. 

Oznajmił, że wykonywana jest elewacja zewnętrzna budynku, a także robiona jest wylewka 

cementowa na parkingu, na którą będzie położona kostka brukowa. Natomiast wewnątrz 

budynku gładzone są ściany, instalowane ogrzewanie, kładzione płytki ceramiczne oraz 

montowane drzwi wewnętrzne dodał Pan Wójt.  

W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt poinformował, że zostanie unieważniony przetarg na 

budowę ul. Nowy Rynek – o długości 550 m. dodał, że w wyniku rozstrzygniętego przetargu 

okazało się że mamy zbyt mało  środków zaplanowanych na ten cel, poinformował, 

że rozstrzygnięty przetarg wskazał, że ceny tego rodzaju usługi są bardzo wysokie. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska – radny Jan 

Szmuda zamknął obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna                
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